
راننده پراید شیطان صفت بازداشت شد آژیر

گروه اجتماعی: »س��وار بر پراید ش��دم؛ در بی��ن راه راننده به بهانه 
ترافیک مسیرش را عوض کرد و مرا به محلی خلوتی برد، در آنجا به 
وی اعتراض کردم که  با تهدید چاقو مرا مورد آزار و اذیت قرار داد و 

پس از سرقت پول و طلاهایم متواری شد«.
به گزارش تس��نیم، 10 روز پی��ش زن جوانی با مراجعه به اداره 
پلیس آگاهی اظهار داشت توسط راننده پرایدی مورد آزار و اذیت و 
س��رقت قرار گرفته است. وی درباره جزئیات این پرونده به ماموران 
گفت: اوایل ش��امگاه ش��ب حادثه در جنوب پایتخت برای رفتن به 
منزلمان منتظر تاکس��ی بودم که خودروی پرایدی مقابلم ایستاد؛ 
چون راننده آن چهره موجهی داشت و گمان کردم مسافرکش است 
س��وار پراید شدم؛ بین راه راننده به بهانه ترافیک مسیرش را عوض 
ک��رد و م��را به محل خلوتی برد، در آنجا ب��ه وی اعتراض کردم که 
با تهدید چاقو مرا مورد آزار و اذیت قرار داد و پس از س��رقت پول و 

طلاهایم متواری شد.
پ��س از ثبت این ش��کایت تیم��ی از مام��وران اداره آگاهی با 
دستور قاضی سهرابی، بازپرس ش��عبه نهم دادسرای امور جنایی 
تهران برای بازداش��ت متهم این پرونده دس��ت به کار شدند و در 
ابتدای تحقیقات تصویر متهم توس��ط شاکی پرونده چهره نگاری 
ش��د. در ادامه بررس��ی ها مشخص ش��د 2 زن دیگر نیز به همین 
شیوه مورد سرقت و آزار و اذیت قرار گرفته اند و پرونده آنها نیز در 
دادگاه کیفری استان تهران و دادسرای ناحیه 34 تهران در دست 
بررس��ی است. با به دست آمدن اطلاعات از 2 پرونده دیگر، تصویر 
چهره نگاری شده از متهم فراری به رؤیت دو شاکی دیگر درآمد و 
آنها نیز متهم را شناسایی کردند. با کشف این سرنخ، کارآگاهان در 
گام بعدی به سراغ تصاویر متهمان سابقه دار در اداره آگاهی رفتند 
و با تطبیق چهره سایر متهمان و تصویر چهره نگاری شده از متهم 

این 3 پرونده، هویت متهم با نام شایان شناسایی شد. سرانجام با 
شناسایی شایان، کارآگاهان سراغ محل زندگی وی رفتند و موفق 
به بازداشت شایان شدند. سرانجام متهم پرونده با دستور بازپرس 
ام��ور جنایی تهران در اختیار مأم��وران اداره آگاهی قرار گرفت و 

تحقیقات در ارتباط با این پرونده ادامه دارد.

اجتماعي 0 4

مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو اعلام کرد
راه اندازی پلیس مترو

مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران 
از نامه نگاری های صورت گرفته با شورای امنیت 
مل��ی به منظور راه اندازی پلیس مترو خبر داد. 
محمد احمدی بافنده به میزان گفته است: »به 
منظور کاهش جرائم در مترو با شورای امنیت 
ملی نامه نگاری هایی را داشته ایم و از مسؤولان 
این ش��ورا درخواست کرده ایم هر چه سریع تر 
پلیسی همانند پلیس راه آهن یا پلیس فرودگاه 
در مت��رو نیز راه ان��دازی ش��ود«. وی افزود: در 
حال حاضر پلیس مترو یک واحد از اجرائیات 
شهرداری است و این در حالی است که پلیس 
مترو باید به یک سازمان مستقل تبدیل شود. 
مدیرعامل ش��رکت بهره برداری متروی تهران 
با تاکید بر اینکه ب��رای راه اندازی پلیس مترو 
مصوبه ش��ورای امنیت را داری��م، اظهار کرد: 
مصوبه ش��ورای امنیت ب��رای راه اندازی پلیس 
مترو موجود بوده و ستاد کل نیروهای مسلح نیز 
این مصوبه را ابلاغ کرده است.  احمدی بافنده 
با اعلام آمادگی ش��رکت بهره ب��رداری مترو به 
منظور راه اندازی پلیس مترو خاطرنشان کرد: 
در ح��ال حاضر این آمادگی را داریم که پلیس 
مترو راه اندازی شود و از این طریق بدون شک 

جرائم اتفاق افتاده در مترو کاهش می یابد.

هفتمین جشنواره انار گشایش یافت
آیین گش��ایش هفتمی��ن جش��نواره انار با 
عنوان »صد دانه یاقوت« ب��ا رونمایی از تندیس 
انار در فرهنگس��رای اشراق برگزار شد. به گزارش 
»وطن امروز«، آیین افتتاحیه هفتمین جشنواره 
انار با حضور علیرضا زندوکیلی رئیس فرهنگسرای 
اشراق، علی اصغر خسروی مدیرکل حوزه ریاست، 
کمالی نصب رئیس س��ابق فرهنگس��رای اشراق 
و مدی��ران برخی از مناطق برگزار ش��د.  علیرضا 
زندوکیلی گفت: هفتمین دوره این جشنواره پس 
از یک وقفه 2 س��اله، برگزار می ش��ود. دلیل این 
وفقه تقارن فصل انار با ایام محرم بوده اس��ت. به 
دلیل آنکه ماهیت جشنواره انار همراه با شادی و 
برگزاری برنامه های مفرح است، امکان برگزاری آن 
وجود نداشت. وی افزود: با توجه به اشتیاق مردم 
و درخواس��ت های مکرر برای برگزاری دوباره این 
جش��نواره، هفتمین دوره آن امسال از 1۵ آذرماه 
تا س��وم دی ماه پذیرای ش��هروندان است. رئیس 
فرهنگسرای اشراق با اش��اره به اهداف جشنواره 
انار گفت: در این دوره اصلاح الگوی مصرف یکی 
از اهداف برگزاری این جش��نواره خواهد بود.  وی 
درباره دلیل برگزاری جشنواره انار در فرهنگسرای 
اش��راق خاطرنش��ان کرد: با توجه به اینکه شهر 
ته��ران در دوره ای بهترین انارها را تولید می کرد 
و در منطقه 4 باغستان های زیادی وجود داشت، 
این جشنواره نیز در منطقه 4 و فرهنگسرای اشراق 
برگزار می ش��ود.  زندوکیلی با بیان اینکه 2 هزار 
و ۵00 اصله نهال انار در محوطه این فرهنگس��را 
غرس شده است، افزود: انار یک میوه بهشتی است 
و خوش��بختانه هر دوره برگزاری این جشنواره با 
یک رویداد مبارک تقارن داش��ته است، این دوره 
نیز همزمانی آن با شب یلدا، از ویژگی های خاص 
هفتمین دوره محس��وب می شود. وی با تاکید بر 
اینکه در این دوره از ظرفیت بخش خصوصی برای 
برگزاری جشنواره استفاده ش��ده است، افزود: با 
افتخار اعلام می کنیم حتی یک ریال هم از جیب 
بیت المال و س��ازمان فرهنگی- هنری شهرداری 
تهران برای برگزاری جش��نواره انار هزینه نشده 
و همه هزینه ها توسط بخش خصوصی پرداخت 

شده  است.

رئیس مرکز سنجش آموزش وپرورش عنوان کرد 
وضعیت حذف پیش دانشگاهی

رئیس مرکز سنجش وزارت آموزش وپرورش، 
آخرین وضعیت و زمان حذف پیش دانشگاهی و 
شرایط و چگونگی شرکت در کنکور دانش آموزان 
را تشریح کرد. عبدالرسول عمادی، رئیس مرکز 
سنجش آموزش وپرورش در پاسخ به این پرسش 
که »پیش دانشگاهی چه زمانی حذف می شود 
و وضعیت شرکت در کنکور دانش آموزان چگونه 
خواهد بود« به فارس اظهار داشت: امسال پایه 
دهم اس��تقرار داشت، سال آینده پایه یازدهم و 
در سال بعد از آن، پایه دوازدهم استقرار می یابد 
و پیش دانشگاهی حذف می شود. عمادی درباره 
ش��رایط ش��رکت در کنکور دانش آموزان دوره 
متوس��طه خاطرنش��ان کرد: این وضعیت برای 
دانش آم��وزان فرقی نمی کند، چرا که فردی که 
پیش دانشگاهی نمی رود 12 سال درس خوانده 
اس��ت و آن فردی هم که پیش دانشگاهی رفته، 
12 س��ال درس خوانده است. وی تصریح کرد: 
اصل موضوع 12 سال تحصیل دانش آموزان در 
مدرسه برای رفتن به دانشگاه است و این موضوع 

کفایت می کند.

سازمان هواشناسی پیش  بینی کرد
افزایش آلودگی هوای پایتخت

»پیش بینی می ش��ود طی س��اعات آینده 
میزان آلاینده ها در ش��هر تهران افزایش یابد و 
اوج آلودگی ها را از روز دوشنبه در شهر تهران 
خواهیم داش��ت«. فریبا گودرزی، کارش��ناس 
سازمان هواشناسی با بیان این مطلب به میزان 
گفت: موج جدید بارش سراسری برف در آسمان 
کشور از روز سه شنبه 23 آذر ماه آغاز می شود. 
به گفته گودرزی، موج بارشی که از سمت شرق 
در حال حرکت اس��ت سبب ش��ده بارش های 
رگب��اری و کوتاه مدت برف و ب��اران را در اکثر 
نقاط کشور شاهد باشیم.  وی خاطرنشان کرد: 
پیش بینی می ش��ود طی 24 ساعت آینده در 
برخی نقاط استان های سیستان و بلوچستان، 
یزد و کرمان نیز بارش برف را داش��ته باش��یم. 
گودرزی با اشاره به افزایش آلودگی هوای شهر 
تهران طی ساعات آینده تصریح کرد: پیش بینی 
می شود طی ساعات آینده میزان آلاینده ها در 
شهر تهران افزایش یافته و اوج آلودگی ها را روز 

دوشنبه در شهر تهران خواهیم داشت.

  مراس��م تقدیر از برگزیدگان س��ومین دوره 
»جای��زه یحیی« با معرف��ی 3 محیط بان برتر 
و همچنین تقدی��ر از خانواده های محیط بانان 
ش��هید هرم��زگان و ف��ارس برگزار ش��د. این 
جایزه به منظور زنده نگه داشتن یاد و خاطره 
محیط بان ش��هید، »یحیی ش��اه کوه محلی« 

نامگذاری شده است.
  بهمن نوری، شهردار منطقه 8 درباره اجرای 
تمهی��دات ویژه برای جلوگی��ري از آبگرفتگي 
معابر گفت: همزمان با فرارسیدن فصل بارندگی 
به منظور جلوگیری از بروز آبگرفتگی معابر و در 
راستای  ضرورت تسهیل  در تردد شهروندان، 
تم��ام کانال ها، قن��وات و انهار س��طح منطقه 

لایروبی و پاکسازی شدند.
  س��یداحمد صفوی، ش��هردار منطقه 20 با 
تشریح اقدامات ش��هرداری این منطقه درباره 
مناسب س��ازی معابر ب��رای ت��ردد معلولان و 
نابینای��ان گفت: در س��ال های اخیر به ترتیب 
428 و ۵63 مورد مناسب سازی در حوزه های 
عمران و ترافیک مدیریت شهری ویژه معلولان 
و نابینای��ان داش��ته ایم که با احتس��اب 200 
موقعیت معابر منتخب، تاکنون مجموعا بیش 
از یکه��زار نقطه برای تردد معلولان و نابینایان 

همسطح سازی شده است.
  علیرضا جعفری، مدیرعامل شرکت توسعه 
فضاهای فرهنگی ش��هرداری ته��ران از اتمام 
مرم��ت و بازس��ازی منزل ج��لال آل احمد و 
س��یمین دانش��ور خبر داد و گف��ت: با توجه 
ب��ه استحکام بخش��ی و اقدام��ات حفاظتی به 
عمل آم��ده، این پروژه در ش��رایط  بارندگی و 

فصل سرما دچار آسیب و مشکل نخواهد شد.
  حمید محس��نی، ش��هردار منطق��ه 9 در 
مراس��م تجلیل از کارکنان کم توان جسمی و 
حرکتی منطقه گفت: برای رفاه حال همکاران 
و مراجعان به ش��هرداری مناسب س��ازی لازم 
در ساختمان های ش��هرداری صورت گرفته و 
امکانات خوبی در اختیارش��ان قرار داده ش��ده 

است.
  س��یدعلیرضا حس��ینی، قائم مقام  شهردار 
درب��اره  ته��ران  ش��هرداری  ی��ک  منطق��ه 
مناسب سازی 90 معبر در شمال پایتخت گفت: 
احداث رمپ های دسترسی سواره به پیاده، اجرا 
و تعویض کفپوش نابینایان، احداث دسترسی 
ویلچر و رمپ در بوس��تان ها، مناسب س��ازی 
پیاده روها و... از جمله اقدامات انجام ش��ده در 

سطح منطقه بوده است.
  بانوان ورزشکار محلات منطقه 1۵ شهرداری 
تهران در رده های مختلف سنی و در رشته های 
آمادگ��ی جس��مانی، دو و میدانی، فوتس��ال، 
والیبال، داژبال و بدمینتون موفق به کسب چند 
مقام انفرادی و تیمی در بین ورزشکاران محلات 

مناطق بیست ودوگانه تهران شدند.
  ولی الله شجاع پوریان، عضو کمیسیون نظارت 
و حقوقی ش��ورای ش��هر تهران درباره کمپین 
محیط زیست شهری با شعار »شهر تازه« گفت: 
ام��روز به دلیل بی توجهی به محیط زیس��ت و 
ایجاد مخاطرات محیط زیستی فراوان از جمله 
آلودگی هوا زندگی در تهران ناممکن شده است 
و بی تردید آغاز چنین کمپین هایی می تواند با 
فرهنگ س��ازی مناسب ش��هر و محیط زیست 

تازه ای را برای حیات شهروندان ایجاد کند.
  اردش��یر نوری��ان، عضو فراکس��یون مدیریت 
شهری مجلس شورای اسلامی با تقدیر از اقدامات 
شهرداری تهران درباره بازسازی بافت های فرسوده 
گفت: هیچ یک از دولت ها حاضر نشدند به مبحث 
بافت های فرسوده ورود کنند و شهرداری تهران 
در این موضوع مثل گردان عملیاتی است که به 

تنهایی پیشروی می کند.

آوای شهر

گ�روه اجتماعی: وزیر بهداش��ت ضمن تش��ریح 
جزئی��ات بودج��ه وزارتخان��ه متبوع��ش و طرح 
تحول نظام سلامت در سال 96،  گفته است: »در 
سقف بودجه ای که برای مان پیش بینی می کنند، 
خدماتی را برای س��ال آینده پیش بینی خواهیم 
ک��رد، البته با این ش��رط که هم س��ازمان برنامه 
و بودج��ه و هم خزان��ه، ارقامی را ک��ه در بودجه 
تصویب می ش��ود به طور کامل پرداخت کنند«. 
سیدحسن هاشمی درباره وضعیت بودجه سال 96 
وزارت بهداشت، افزود: خوشبختانه از آنجایی که 
پیش بینی می ش��ود درآمدهای دولت در سال 96 
بیش از س��ال گذشته باشد، بنابراین بودجه سال 

آینده نیز شرایط بهتری را تجربه می کند.
افزایش ۹0 درصدی بودجه بیمه سلامت ■

 ب��ه گ��زارش ایس��نا، وی همچنین از رش��د
90 درصدی بودجه سازمان بیمه سلامت ایرانیان 
خب��ر داد و افزود: بر این اس��اس امیدواریم ارقام 
پیش بینی ش��ده در بودجه سال 96 محقق شود. 
از طرفی برخلاف بودجه سال گذشته، در بودجه 
96 اقدام خوبی از س��وی سازمان مدیریت انجام 
و کس��ری بیمه ها نیز در لایحه بودجه پیش بینی 
ش��د. بر این اساس امیدواریم س��ال آینده از نظر 
بودجه ای س��ال بهت��ری برای حوزه بهداش��ت و 

درمان باشد.
وی تاکید کرد: در عین حال معتقدم اگر تمام 
منابع موجود در حوزه س��لامت،   به صورت یکجا 
مدیریت ش��ود، موفقیت مان در این حوزه بیشتر 
خواهد بود. به این ترتیب اگر پول بیمه ها، وزارت 
بهداش��ت و تامین اجتماعی در یکجا جمع شده 
و وزارت بهداش��ت هم ب��ر مدیریت منابع نظارت 
بیش��تری داشته باش��د، طبیعی است هزینه ها را 
متناس��ب با این منابع تنظیم ک��رده و در نتیجه 
موفق تر عمل می کنیم. البته به طور کلی وضعیت 

بودجه ای در حوزه سلامت خوب است.
بودجه ای که تضمینی برای پرداختش نیست ■

هاش��می درباره وضعیت بودج��ه طرح تحول 
سلامت در س��ال 96 اظهار داش��ت: رقم بودجه  

طرح تحول سلامت برای سال آینده مانند بودجه 
س��ال 9۵ اس��ت، چرا که مجموع اعتبارات طرح 
تحول نظام سلامت، همان 10 درصد هدفمندی 
یارانه هاس��ت و البته تضمین��ی هم برای تحقق و 
پرداخت ای��ن ردیف وجود ندارد. بر این اس��اس 
می توان گفت تغییری در بودجه طرح تحول نظام 

سلامت رخ نداده است.
پیش�نهادی که دولت به  ■

آن رأی نداد
وزیر بهداشت با بیان اینکه 
البته پیشنهاد وزارت بهداشت 
ای��ن بود که یا اصلا ردیف 10 
درصد هدفمندی یارانه ها را در 
بودج��ه طرح تحول س��لامت 
ق��رار ندهید یا اگ��ر آن را در 
می کنید،    پیش بین��ی  بودجه 

پرداختش را هم تضمی��ن کنید، گفت: چرا که ما 
به امی��د پرداخت 10 درصد هدفمن��دی یارانه ها 
هزینه های��ی را ایجاد می کنیم اما بعد با گذش��ت 
3 ی��ا 4 ماه از آغاز س��ال می بینیم به دلایلی چون 
عدم فروش نفت و تغییر قیمت نفت و... این ردیف 

پرداخت نش��ده و به همین دلیل ما هم نمی توانیم 
پاسخگوی طلبکاران مان باشیم. حتی پیشنهاد دادم 
این 10 درص��د ارزش افزوده را به 2 یا یک درصد 
کاهش دهند اما به نحوی باشد که این رقم محقق 

شود که البته این پیشنهاد در دولت رای نیاورد.
تأکید رهبر انقلاب بر »تحول سلامت« ■

هاش��می ب��ا بی��ان اینکه 
بودج��ه  ش��رایط  بنابرای��ن 
طرح تح��ول نظام س��لامت 
در س��ال آینده مانند س��ال 
9۵ اس��ت، افزود: البته آنچه 
را ک��ه مطمئن��م این اس��ت 
ک��ه بن��ای ش��خص آق��ای 
رئیس جمهور و دکتر نوبخت 
ب��ر این اس��ت ک��ه دغدغه و 
بهداش��ت  وزارت  گرفت��اری  
کمتر از امس��ال باش��د. در عین ح��ال همانطور 
ک��ه قبلا نوش��ته ام می دانم مق��ام معظم رهبری 
ه��م به رئیس جمه��ور درباره ط��رح تحول نظام 
 س��لامت تاکید کردند تا گرفت��اری در این زمینه 

نداشته باشیم.

پایداری منابع سلامت مهم تر از طرح تحول است ■
وی در پاسخ به پرسش��ی درباره عملی شدن 
درخواستش مبنی بر پایداری منابع حوزه سلامت، 
گفت:  بای��د توجه کرد پایدار ش��دن منابع حوزه 
سلامت، پیشنهاد بسیار مهمی است و به نظر من 
حتی اهمیتش از طرح تحول نظام س��لامت نیز 
بیشتر است. بر این اساس وزارت بهداشت 2 سال 
پیش این موضوع را به دولت و مجلس پیش��نهاد 
داد و اعلام کرد تمام پول هایی را که به ما می دهند 
حذف کرده و به جای آن منابع ما را به مالیات که 

هر سال هم یک رشد منطقی دارد، وصل کنند.
منابع مان به مالیات وصل شود ■

هاش��می خاطرنش��ان کرد: حتی این مطلب را 
خدمت رهبر انقلاب هم عرض کردم که ایش��ان آن 
را پس��ندیدند و گفتند این اقدام بسیار خوب است، 
چ��را که وقتی مردم مالیات می دهند، خدمت را در 
کنارش می بینند. به عنوان مثال در حال حاضر مردم 
9 درصد مالیات بر ارزش افزوده پرداخت می کنند و 
پیش��نهاد ما این بود که دولت معادل پولی را که از 
منابع عمومی به وزارت بهداشت می دهد، به مالیات 
بر ارزش افزوده وصل کند. در این صورت مردم هم 
می گویند ما درصدی مالی��ات بر ارزش افزوده روی 
خریدهای مان پرداخت می کنیم و می دانیم این پول 
در حوزه سلامت هزینه می شود. البته به شرطی که 
این مالیات به گونه ای در حوزه سلامت هزینه شود 
که مردم هر س��ال احساس کنند اتفاقات خوبی در 

این حوزه در شهر و زندگی شان رخ می دهد.
با انکار نمی توان بدهی را پرداخت کرد ■

وی با بیان اینکه در حال حاضر وزارت بهداشت 
نزدیک به 4000 میلیارد تومان از تامین اجتماعی 
طلبکار است، افزود: متاسفانه ما گاهی می شنویم 
این طلب را انکار می کنند اما باید گفت با انکار بدهی 
پرداخت نمی شود. این میزان بدهی در حالی است 
که چندین برابر آن از ط��رف مردم به عنوان حق 
بیمه و برای بخش درمان پرداخت شده اما احتمالا 
این پول در بخش های دیگر هزینه شده است. حال 

باید پرسید وزارت بهداشت چه تقصیری دارد؟

گروه اجتماعی: جانشین رئیس 
پلی��س راه��ور تهران ب��زرگ از 
تش��دید برخورد با تخلف توق��ف در محل پارک 
ممن��وع و پارک دوبله خب��ر داد. به گزارش مهر، 
سرهنگ حسن عابدی در این باره گفت: برابر تدابیر 
اتخاذشده برای روانسازی ترافیک در معابر تهران 
و بویژه معابر ش��مالی، از اوایل این هفته تشدید 
برخورد با تخلفات ساکن بویژه پارک دوبله و توقف 
در محل های ممنوعه در دستور کار ماموران پلیس 

راهور قرار گرفته اس��ت. وی با بیان اینکه اعمال 
قانون درباره این دس��ته از خودروها به شیوه های 
گوناگونی انجام می ش��ود، گفت: علاوه بر حضور 
گشت های محسوس و نامحسوس پلیس در سطح 
معابر، در برخی معابر بویژه معابر ش��مالی تهران 
از دوربین های ثبت تخلفات س��اکن نیز استفاده 
خواهد شد و خودروهای دوربین دار پلیس نیز به 
منظور اعمال قانون نسبت به این دسته از خودروها 
در معابر اقدام به گشت زنی خواهند کرد. سرهنگ 

عابدی با اشاره به وضعیت ترافیکی معابر تهران نیز 
گفت: در روزهای گذشته حجم ترافیک در معابر 
تهران افزایش یافته از این رو توقف حتی برای چند 
ثانیه در محل های ممنوعه یا توقف به شکل دوبله 
می توان��د در روند ترافیک یک معبر اخلال ایجاد 
کند. جانشین رئیس پلیس راهور تهران بزرگ در 
پایان تصریح کرد: متاسفانه شاهد این هستیم که 
برخی افراد در معابر اقدام به توقف دوبله می کنند 
و یکی از سرنشینان داخل خودرو می ماند که این 

موض��وع نیز تاثیری در جریم��ه ماموران نخواهد 
داشت و این خودروها اعمال قانون خواهند شد.

سکاندار دستگاه سلامت کشور تشریح کرد

وضعیت دخل و خرج سلامت
هاشمی: ردیف ۱0 درصد هدفمندی یارانه ها پرداخت نشده است!

آب و هوا

هاش�می درباره وضعیت بودجه طرح 
تح�ول س�لامت در س�ال ۹۶ اظهار 
داش�ت: رقم بودجه  برای سال آینده 
مانن�د بودج�ه ۹۵ اس�ت، مجم�وع 
اعتبارات طرح تحول همان ۱0 درصد 
البت�ه  و  یارانه هاس�ت  هدفمن�دی 
تضمینی هم برای پرداخت این ردیف 

وجود ندارد
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عضو کمیسیون آموزش مجلس:

مدیرعامل صندوق فرهنگیان سابقه سیاسی خوبی ندارد
سخنگوی ناجا خبر داد

برخورد پلیس با خوانندگان زیرزمینی با حکم قضایی
»مدیرعامل  اجتماع�ی:  گ�روه 
جدید صندوق ذخیره فرهنگیان 
از نظر سیاس��ی و اقتصادی سوابق خوبی ندارد 
و م��ن از این انتخاب تعجب ک��ردم زیرا انتظار 

می رف��ت در ای��ن انتصاب 
ش��ود«.  بیش��تری  دق��ت 
عضو  کوچکی ن��ژاد،  جب��ار 
و  آم��وزش  کمیس��یون 
تحقیق��ات مجل��س ضمن 
بی��ان مطلب ف��وق، درباره 

وضعی��ت صندوق ذخیره فرهنگی��ان به فارس 
اظهار داش��ت: در این موضوع قوه قضائیه ورود 
ک��رده و بعد از بازداش��ت ع��ده ای، وضعیت در 
حال بررسی اس��ت. وی افزود: طبق برنامه دوم 
توس��عه قرار بود دولت به نسبت سرمایه گذاری 
فرهنگیان، سهمی را برای فرهنگیان به صندوق 

واریز کند که متأسفانه به وعده خود عمل نکرد 
و این موضوع در برنامه پنجم و ششم توسعه لغو 
شد اما هم اکنون در تلاشیم که دولت در برنامه 
ششم این وعده خود را عملی کند. کوچکی نژاد 
اف��زود:  از طری��ق کمیت��ه 
تحقی��ق و تفحص، موضوع 
صن��دوق ذخیره را پیگیری  
می کنی��م و در ای��ن هفته 
ساختار آن را اعلام خواهیم 
مجل��س  نماین��ده  ک��رد. 
درباره نیکدل، مدیر عام��ل جدید این صندوق 
گفت: وی از نظر سیاس��ی و اقتصادی س��وابق 
خوب��ی ن��دارد و بن��ده از ای��ن انتخاب بس��یار 
تعج��ب ک��ردم زی��را انتظ��ار می رف��ت، دقت 
 بیش��تری در انتص��اب مدیرعام��ل صن��دوق 

صورت گیرد.

گروه اجتماعی: سخنگوی ناجا با 
اشاره به مسؤولیت وزارت ارشاد 
برای طراحی سازوکار مناسب به منظور ساماندهی 
فعالیت خوانندگان گفت: در صورت ارائه گزارش از 

موضوعات اینچنینی، پلیس 
ب��ا حکم قضایی و براس��اس 
قانون، برخ��ورد لازم را انجام 
خواهد داد. س��ردار س��عید 
منتظرالمه��دی با اش��اره به 
وظایف پلی��س در برخورد با 

موسیقی های غیرمجاز و خواننده های زیرزمینی به 
تسنیم اظهار داشت: این حوزه در حیطه وظایف 
وزارت ارش��اد اس��ت که با طراحی  سازوکارهای 
مناس��ب اج��ازه ندهد مس��اله به ی��ک موضوع 
زیرزمینی تبدیل شود تا همه فعالیت ها در مدار 
خودش انجام شود. وی با بیان اینکه وزارت ارشاد 

در ح��ال انجام وظایف خود در این حوزه اس��ت، 
افزود: به هر حال اگر گزارشی از فعالیت خوانندگان 
زیرزمینی و در حیطه موس��یقی به دست پلیس 
برسد، پلیس با هماهنگی مراجع قضایی موضوع 
را پیگیری می کند. سخنگوی 
ناجا خاطرنشان کرد: پلیس 
ب��ا موضوعات  در مواجه��ه 
اینچنینی تابع قانون اس��ت 
و در ص��ورت حک��م قضایی 
برخ��ورد لازم و متناس��ب با 
قانون را انجام خواهد داد. گفتنی اس��ت، موضوع 
خوانندگان و موس��یقی های زیرزمینی مساله ای 
است که در سال های گذشته حساسیت بیشتری 
یافته و در یک ماه گذش��ته نیز دادستان تهران از 
دستگیری یک خواننده غیرمجاز زیرزمینی خبر 

داده بود.

چهره روزبهارستان

راهور

کوتاه و گویا

نیمکت

تشدید برخورد با  پارک دوبله


